

xTransit Visa (TS) 過境簽證所需文件

Application date _____

Visa Fee TWD 950/per transit+ service fee TWD 300

Transit- TS (Transit) x _____ transits

Transit – S (Sport) x _____ transits

Transit – C (Crew) x _____ transits

| | Type of Documents | | For Officer |
|-------------------|---|------------------|-------------|
| A | Passport / 有 6 個月以上效期的 護照 , 並至少有一整頁完整空白頁(僅限 visa 頁 , 非註記或加簽頁) (護照需簽名) Passport or travel document with validity not less than 6 months and contain at least ONE completely empty visa page. | Original | |
| B | Completed and signed application Form / 完整填寫並簽名的 申請表 | Original | |
| C | Photo / 一張白色背景彩色 3.2*3.6 公分 6 個月以內拍攝的 近照 One copy of 3.2 -3.6 cm size photo (photo must have white background with a full face view of the person without wearing a hat or dark glasses and must be taken within 6 months) | Original | |
| D | Valid Taiwan ID card / 有效 台灣身分證 , (未滿 18 歲請附戶口名簿影本)。正本驗退。 | Original & Copy | |
| E | Evidence of travel from Thailand to a third country or destination (confirmed air ticket paid in full) 全程已確認機票至第三國家之 機票 | Original Or Copy | |
| F | For Sport – 1. Certificate from concerned authority of which supports the participation of the visa applicant or visa applicant’s agency in their country. 2. Invitation letter from the sport event organizer. 參加比賽 - 1. 台灣單位的派遣書正本及影本 2. 主辦單位的邀請函正本及影本 | Original & Copy | |
| G | For Crew – 1. Guarantee Letter issued by the crew's company 2. Employment certificate as crew 船員 - 1. 船公司之保證信正本 2. 船員證正本及影印本 | Original & Copy | |
| Note/ 注意 事項 | 簽證效期: 入境次數：單次，3 個月內須使用，逾期失效。 入境次數：2~4 次，6 個月內須使用，逾期失效。 可停留天數：短暫停留以轉機為目的。 簽證受理時間: 星期一至星期五，早上 9 點至下午 3 點 (午休時間:中午 12:00 至下午 1 點) 領件時間: 星期一至星期五，早上 9 點至下午 3 點 (午休時間:中午 12:00 至下午 1 點) | | |
| Email | | | |

I hereby acknowledge that I have submitted all the documents ticked and/or described hereinbefore, any false document or inaccurate statement thereof, intentionally or negligently may result in refusal of visa, and issuance of visa, including conditions thereof, if given, is subject to solo discretion of the Thailand Trade and Economic Office in Taipei.

本人在此聲明，我已瞭解並繳交真實無誤的文件證明，若簽證無法核發，包含因不實文件而造成簽證無法核發，全屬泰國貿易經濟辦事處權責範圍而決定。

Applicant's Signature 申請人簽名 _____

Updated 25 July 2022